
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 19. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 942
Mener ministeren, der er forsvarligt, at 9 ud af 14 fødeafdelinger har et vagt-
system, hvor de faste vagter suppleres af jordemødre på tilkaldevagt i 24 ti-
mer i træk, og at det på 9 ud af 14 afdelinger sker jævnligt, at jordemoderen
på tilkald reelt arbejder i mere end 16 timer i løbet af vagten (jf. Politiken,
18.07.2011, "Jordemødre på vagt i over 16 timer i træk")

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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